您好！
在新年即将来临之际提前恭祝您新年新气象，在新的一年里，身体健康，工作顺利，阖家幸福！
在新的一年里贵公司的市场宣传计划是什么样的呢？如果您去参加一个影响力不怎么强的展会来说，花了巨额展位费，布展费用，人力及物力，然而来参展的人员中只有很小一部分是您的真正客户，而真正的客户走到您展台的几率又是小而又小。做焊接比赛的高级赞助这种市场宣传会让客户主动去了解您，亲身体验您的焊机/焊材/机器人，让您的市场宣传有力量又有自信。
2012 北京“嘉克杯”国际焊接大赛就是能给您这样机会的活动，该活动由国务院国有资产监督管理局主办在2012埃森展期间举办，是一场中国中央企业队伍对抗其他国家的焊接盛宴。“嘉克杯”的影响力正在逐步扩大，“嘉克杯”正在影响着世界的焊接业！加入“嘉克杯”，加入到这个国际焊接舞台来，让您的产品在我们的舞台上大放光彩
企业参与到此活动来目前有两种方式：

（一）是达成合作协议后您的焊机/焊材/机器人就是我们向中央企业发布为比赛指定用焊机/焊材/机器人，而且我们的通知是从集团上层开始往下层发布的，无论什么层次的领导都会得知贵公司的品牌是比赛指定用焊机/焊材，按照以往经验，中央企业会在比赛前购买比赛指定焊机，用以集中训练，让您在市场活动中直接受益。
（二）是贵公司组织本土焊工队伍参加比赛，双重效果宣传自己的公司：
第一，二，三名的外籍焊工和中国籍选手一样分别获得20000,10000,5000元奖金，参加比赛的企业选手可以使用本企业焊机/焊材/机器人；第四，五，六名的外籍焊工会获得3000元的参赛补助，参加比赛的企业选手可以使用焊机/焊材/机器人。
详细方案请见《2012 北京“嘉克杯“企业参与方案》
如果您还有其他方案，请联系我们。
With the coming of the new year, we wish you a completely new year, hope you healthy, satisfy with your job, and happily family.
With the new year’s coming, we think you already start your company’s advertise plan, if you go to not a very influence fair, you need to responsible for the booth expense, decoration expense and labor expense, whereas the repay is not optimistic, only a small portion of the visitors are your real customer, among this small portion of the visitors, only few of them would get to your booth and get to know your product. Whereas joining a welding competition let your potential customer experience your welding machine/welding material/welding robotic themselves, let your potential customer get to know your product actively, the effect of the marketing promotion is powerful and effectual.
2012 Beijing ARC Cup International Welding Competition is such kind of actives you are looking for, it is host by State-owned Assets Supervision and Administration Commission of PRC(SASAC) during the17th Beijing Essen Welding and Cutting Fair, it is a welding gala for the welders from the China Central enterprise compete with other countries’ welders, the influence of ARC Cup is increasing ,ARC Cup is influencing the welding industry worldly. Welcome you to join ARC cup, let your excellent product show it’s fabulous side.
S o far as now we think of two way which your enterprise could join ARC CUP, one is to sponsor your welding machine/welding material/welding robotic as competition used, after reach the cooperation agreement with you,your product will be announced as competition used machine to the China Central enterprise, base on earlier experience ,they would buy a lot competition machine to practice before the competition. You can earn profit directly from this. 
The second one is to organize a welders team to participate 2012 ARC Cup, the welders who won first ,second, third place in each welding method will get 20000Yuan,10000Yuan and 5000 Yuan award, if the foreign welders won 4th ,5th and 6th place in each welding method ,will get 3000 Yuan award.
The detailed please check the Enterprise Joining Project in2012 Beijing ARC Cup International Welding Competition.
If you have other proposals, please let us know.
